
BM nr. 1 2021 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 21/1 2021 afholdt virtuelt.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Frank Rasmussen H2, Kirsten Iversen H35, Britta 
Jørgensen E22, Frederik Jørgensen K45, Jens Dam E17, Kasper Serritzlew E11, Stina 
Engelhardt H33. 

Referent: Stina 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 8/2020 afholdt 16. nov) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Overordnet plan for generalforsamlingen mv. 
6. Ladestanderudvalg 
7. Faciliteter, herunder legeplads, skur 
8. Informationskanaler 
9. Arrangementer/aktiviteter 
10. Næste møder (der er pt. aftalt 1/3-21) 
11. Eventuelt 
 
Ad. 1  
Referat fra BM 8/2020 godkendt med tilføjelsen, at der under punkt vedr. ny 
gartnerkontrakt med Norskov menes Norskov Have & Anlæg. 
 
Ad. 2  
Dagsorden godkendt 
 
Ad. 3  
Meddelelser. Hushandler; K8 (overtagelse 15/3), E3, H3.  
Asfaltering af vængerne. Der er nu lagt nyt slidbanelag på alle 3 vænger og det ser 
rigtigt godt ud.  
 
Ad. 4 
Økonomi. Britta fremlægger regnskabet. Dette er opdateret til 31/12 ´20, hvor alle 
kontingenter er indbetalt. Pr. 10/1  er der dog 5 der mangler at betale kontingent 
for første kvartal 2021. Der er brugt lidt flere penge på arbejdet på skuret end 
budgetteret, men regnskabet ser stadig meget tilfredsstillende ud. Britta har dd. talt 



med revisoren og vores interne bilagskontrollør Martin Lund har gennemgået 
bilagene med henblik på at få regnskabet klar til GF. 
 
Ad. 5 
Overordnet plan for generalforsamlingen mv. 
Vi planlægger i første omgang efter at afholde årets generalforsamling torsdag d. 
22/4 2021. Meget er usikkert grundet corona-situationen og restriktionerne, men vi 
må følge udviklingen og se, hvad foråret bringer. 
På valg i år er; Britta (kasserer) genopstiller, Frank (genopstiller), Jens (genopstiller), 
Stina (genopstiller). 
 
Ad. 6 
Ladestanderudvalg. 
Otto har udarbejdet et kommisorium for arbejdet i et udvalg. Mikkel K50 og Niels 
Peter E42, Kasper E11 og Otto E36 vil tage opgaven med at undersøge mulighederne 
for eventuelt at få sat ladestandere op i Hinderuplund til brug for de beboere, der 
anskaffer sig el-biler. 
 
Ad. 7 
Faciliteter/legeplads/skur. 
Otto har sammen med Jens sat nogle røde bånd op ved trailerparkeringen, for at 
undgå at folk går igennem den nye hæk. Enkelte steder er nogle hækplanter hevet 
op. Det til trods af, at hækplanter er billige selv at skaffe sig! Norskov Have og Anlæg 
har nu overtaget gartneropgaverne i Hinderuplund og Kirsten vil kontakte dem og 
høre om de vil sætte nogle nye som erstatning.  
Otto har i arkivet fundet lejekontrakten på vores legeplads. Vi har lov til at råde over 
pladsen, men bør inddrage kommunen (som udlejer), hvis vi ønsker at foretage 
større ændringer. Britta vil kontakte kommunen mhp. at få beskåret/fældet nogle 
træer omkring legepladsen. 
Juletræet ved Hesbjergvænget er fint og det får lov til at blive stående og lyse lidt 
endnu.  
 
Ad. 8 
Arrangementer/aktiviteter/informationskanaler. Otto har godt styr på hjemmesiden 
og fået lagt referatet på fra forrige møde. Bestyrelsens opfattelse er, at beboerne 
flittigt bruger FB og knapt så mange bruger vores hjemmeside. Måske kan vi nøjes 
med at opslå de fleste ting på FB og primært bruge hjemmesiden til de mere 
generelle informationer om Hinderuplund, vores vedtægter, deklarationen for 
området og lignende. 



Informations- og velkomstbrev til nye beboere har Otto fået opdateret med 
oplysningerne omkring vores nye gartnerkontrakt. Vi har ikke umiddelbart materiale 
til et nyhedsbrev i øjeblikket, da der ikke sker de store tiltag/arrangementer – se 
næste punkt. 
 
Ad. 9 
Arrangementer.  
Fastelavn bliver ikke til noget i år grundet corona og så må vi se fremadrettet om vi 
skal tilrettelægge noget omkring fastelavn 2022 og de kommende år. Hvorvidt der 
bliver en sommerfest er det for tidligt at spå om. 
 
Ad. 10 
Næste møder 
1/3 2021 kl. 18.00 hos Kirsten H35 eller virtuelt, hvis der fortsat er forsamlings-
forbud på mere end 5 personer. 
 
Ad. 11 
Jens har haft kontakt til et firma ang. pris på et nyt hegn ved boldbanens sydlige 
ende og vil kontakte mindst et firma mere. 


